

关于 2020-2021 年秋季学期中国政府奖学金生活费发放事宜的通知（针对2020年前录取的学生）

自 2020 年 9 月起，对中国奖学金生的生活费发放作如下安排：

1、对在中国境内，2020 年 9 月 12 日正常开学报到并参与学校线下教学的奖学金生，每月正常发放生活费；

2、对在中国境外，2020 年 9 月 12 日无法按时返校的奖学金生，返校前的生活费暂缓发放。

① 对能够按照学校要求参与线上教学、保证正常学业进度并通过学业考核的奖学金生，在返校报到后补发生活费；

② 对未能按照学校要求参与线上教学，或未按导师/班主任完成作业，或超过 5 天失联的奖学金生，返校报到后保留其奖学金生资格，返校前的生活费不再补发；

3、如无法按照学校要求参与在线教学，应及时办理休学申请，休学期间生活费停发。

国际教育学院

2020 年 8 月 20 日

Notice of Chinese Government Scholarship Stipend for the Fall

Semester 2020-2021

(For students admitted before 2020)

Since September 2020, the following arrangements will be made for the payment of stipend for Chinese Government Scholarship students.

1. For scholarship students in China who register personally in CAA on September 12, 2020 and participate in the classes on campus, you will receive the regular monthly stipend.

2. For scholarship students outside of China and will not be able to return to CAA punctually on September 12, 2020, the stipend will be suspended until you return to school.

① For scholarship students who are able to participate in online teaching according to the university's requirements, ensure normal academic progress and pass all academic evaluations, the suspended stipend will be retroactively paid after returning to CAA and registration made.

② Scholarship students who are unable to participate in online teaching as required by the academy, who fail to complete assignments from your instructors/teachers, or out of touch for more than five days, will retain their scholarship status upon returning to CAA and registration made.

. But your stipend during the suspended period will not be retroactively paid.

3 、 If you are unable to participate in online teaching according to the requirements of CAA, you should apply for suspension of study punctually and your stipend will be suspended during the suspension period.

International College

August 20, 2020